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Inleiding
Zaterdag, 11 september 2021, is er in de kern Nieuwkoop voor de 20e 
keer het Torenschuttersfeest gehouden met onder andere een 
gondelvaart en afsluitend vuurwerk op de Noordeinder Plas. Het was een 
groot succes en een prachtige avond en er waren massaal positieve 
reacties. Nu heeft het in de pers gestaan dat het voor het laatste keer is in 
verband met vergunnings- en hulpdienstenproblemen. Diezelfde avond 
werd in de sociale media ruim gedeeld dat het toch niet kan zijn dat zo’n 
evenement niet meer door kan gaan.

1. Vraag: Deelt het college de mening van het CDA  dat het 
Torenschuttersfeest met gondelvaart en afsluitend vuurwerk een 
belangrijk evenement is voor de inwoners van onze gemeente ?

Antwoord: Ja, het Torenschuddersevenement is ooit ontstaan als bedankje voor de vele 
vrijwilligers die actief zijn in de gemeente Nieuwkoop en is vervolgens uitgegroeid tot 
een volksfeest. Het vormt daarmee één van de belangrijke evenementen in ons 
grondgebied

2. Vraag: Is het college het met het CDA eens dat een dergelijk 
evenement ook volgend jaar doorgang zou moeten vinden ? 

Antwoord: Het zou mooi zijn als de komende jaren het Torenschuddersevenement nog 
plaats zou vinden. De huidige organisator (Stichting Torenschudders) heeft echter 
aangegeven dat 2021 de laatste editie voor hen was. Een nieuwe editie is dus 
afhankelijk van het opstaan van een nieuwe organisator.
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3. Vraag:  Wat is de oorzaak dat er gepubliceerd  is dat dit evenement dit 
jaar voor de laatste keer wordt gehouden ?

Antwoord: Naar de exacte oorzaak kunnen wij slechts gissen. Het betreft een keuze van 
de organisatie om dit nieuws op deze wijze via verschillende kanalen bekend te 
maken. Als college waren we hierin niet vooraf gekend en ook niet gelukkig met de 
door de stichting uitgevaardigde persberichten en gehanteerde argumenten. Noch de 
natuurbelangen, noch de verminderde ondersteuning van hulpdiensten staan 
namelijk een volgende editie in de weg.

Het Torenschuddersevenement is als bestaand evenement opgenomen als 
toegelaten activiteit in het Natura2000 beheerplan en aanvullend hierop is in onze 
opdracht nader ecologisch onderzoek verricht naar de effecten van dit evenement 
(waaronder het afsteken van vuurwerk) op de beschermde diersoorten. Uit dit 
onderzoek blijken geen belemmeringen en is een vergunning of ontheffing op grond 
van de Wet natuurbescherming niet nodig. Uit de afgegeven 
vuurwerkontbrandingstoestemming voor de editie van dit jaar - waarbij ook advies 
aan Omgevingsdienst Haaglanden (ODH) in het kader van de Wet 
natuurbescherming wordt gevraagd - blijkt duidelijk dat deze dienst geen aanleiding 
heeft gezien om deze activiteit aan een aanvullende vergunnings- of ontheffingsplicht 
te onderwerpen. Deze opvatting was een direct gevolg van het door ons bekostigde 
en met hen tijdig gedeelde aanvullende onderzoek wat in gang was gezet naar 
aanleiding van eerdere commotie rondom dit aspect bij de editie van 2019. 
Overigens, ook bij die editie zijn door interventie van het college de plooien toen glad 
gestreken. 

De inzetbaarheid van hulpdiensten en hun materieel bij evenementen is al wat langer 
onderwerp van gesprek. Waar we lokaal grote bereidheid zien van betreffende 
diensten, worstelt het hogere kader met de vraag in hoeverre dit nog behoort tot de 
kerntaken van de te onderscheiden diensten en de verantwoordelijkheden die deze 
diensten op zich nemen als zij actief participeren. Hoewel strikt genomen niet onze 
rol, hebben wij versterkt door beperkte inzetbaarheid van politie als gevolg van de 
Covidinzet, het voortouw genomen om de rol van de hulpdiensten anders in te vullen.
Met de inzet van een door de gemeente bekostigde commerciele marktpartij en 
ondersteund door buitengewone opsporingsambtenaren, blijkt dit goed te kunnen.
De succesvolle editie van dit jaar - waarin we dit hebben beproeft - heeft dit wel 
aangetoond.

Verder hebben wij met het oog op de naleving van de Covid-maatregelen en het 
waarborgen van de openbare orde, de organisatie van subsidie voorzien om zes 
extra beveiligers in te huren. Hiermee denken wij in de geest van de breed gedragen 
motie over onze evenementen gehandeld te hebben. Het bleek ook het zetje wat de 
organisatie nodig had om de 20ste editie te organiseren.

4. Vraag:  Is het college bereid om er alles aan te doen (uiteraard binnen 
de wettige kaders) om dit evenement volgend jaar weer te faciliteren 
en ondersteunen zodat het wederom weer door kan gaan ?

Antwoord: Ja, net als voorgaande jaren zullen wij een (nieuwe) organisatie van 
het Torenschuddersevenement zoveel mogelijk ondersteunen met mensen, 
middelen en advies voor zover dit past binnen de regelingen en begroting. Laat 
onverlet dat het hier gaat om een evenement met een hoog risicogehalte en veel 
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organisatorische en financiële facetten. Een brede groep gedreven vrijwilligers is 
nodig om zo’n evenement gestalte te geven. Met zo’n groep gaan wij graag in 
gesprek.
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